

# GENO

*Visit us at* **stand 107**

Category: Ingredients



Geno utilise la biologie pour recréer des produits et des matériaux du quotidien conçus par et pour la planète. Nous pensons que tous les produits devraient être d'origine responsable, traçable et transparente – the sustainable source™. En réponse à l'urgence de la crise climatique, Geno a passé les 20 dernières années à développer et à industrialiser des matériaux durables dérivés de matières premières issues de plantes ou de déchets plutôt que de combustibles fossiles.

Brontide® butylène glycol est notre ingrédient multifonctionnel pour les produits de soins personnels et cosmétiques qui offrent une haute performance et une durabilité.



Geno is harnessing biology to remake everyday products and materials built by and for the planet. We believe that all products should be responsibly sourced, traceable, and transparent – the sustainable source™. In response to the urgent climate crisis, Geno has spent the last 20 years developing and scaling sustainable materials derived from plant-or waste-based feedstocks instead of from fossil fuels.

Brontide® butylene glycol is our multifunctional ingredient for personal care and cosmetic products that deliver high performance and sustainability.



[ealvarez@genomatica.com](mailto:ealvarez@genomatica.com)